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Komisje: Infrastruktury oraz Samorządu Terytorialnego i Polityki Regionalnej, 
obradujące pod przewodnictwem posła Bogdana Rzońcy (PiS), przewodniczą-
cego Komisji Infrastruktury, rozpatrzyły:

– poprawki zgłoszone w czasie drugiego czytania do projektu ustawy o Fun-
duszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 
publicznej (druki nr 3411 i 3461).

W posiedzeniu udział wzięli: Andrzej Adamczyk minister infrastruktury wraz ze współpracownikami.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Sławomir Jakubczak, Jolanta Misiak, 
Marcin Mykietyński, Dariusz Myrcha, Jakub Sindrewicz – z sekretariatów Komisji w Biurze 
Komisji Sejmowych; Jarosław Lichocki i Mariusz Przerwa – legislatorzy z Biura Legislacyjnego.
Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):

Dobry wieczór państwu. Otwieram posiedzenie Komisji obradujących wspólnie – Infra-
struktury oraz Samorządu Terytorialnego i Polityki Regionalnej. Uprzejmie informuję, 
iż porządek dzienny obejmuje rozpatrzenie poprawek zgłoszonych w czasie drugiego 
czytania do projektu ustawy o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charak-
terze użyteczności publicznej – druki nr 3411 i 3461. Czy mogę państwa prosić… O nic 
już nie muszę prosić. Oddam głos państwu mecenasom, aby pomogli nam zweryfikować 
wszystkie zgłoszone poprawki. Prawdopodobnie moglibyśmy je poblokować i zagłosować 
szybciej i lepiej. Panie mecenasie?

Legislator Jarosław Lichocki:
Tak, panie przewodniczący. Zgodnie z wolą wnioskodawcy, jak mniemam, proponujemy, 
aby poprawkę pierwszą głosować łącznie z drugą i szóstą. Wydaje mi się też, że do tego 
bloku uzasadnienie również powinno być przedstawione łącznie. Jeśli chodzi o poprawkę 
trzecią, analogicznie należy ją przegłosować w bloku z poprawkami od siódmej do szes-
nastej. Trzeci blok to poprawki czwarta i piąta.

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Bardzo dziękuję. Stanowisko rządu do tych poprawek, panie ministrze?

Minister infrastruktury Andrzej Adamczyk:
Co do łącznego głosowania poprawek jest pozytywne. Jeśli chodzi o same poprawki, sta-
nowisko jest negatywne.

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo. Nie ma przeszkód, abyśmy po rekomendacji Biura 
Legislacyjnego przeszli do głosowania.

Poseł Mirosław Suchoń (N):
Panie przewodniczący, proszę o poparcie tych poprawek. Spowodują one, że projekt będzie 
lepszy, szlachetniejszy i lepiej będzie odpowiadał na potrzeby samorządów i mieszkańców 
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oraz będzie stanowił impuls do podejmowania decyzji o tworzeniu związku, co myślę, 
że jest niezwykle istotne z punktu widzenia mieszkańców, którzy będą korzystali z tego 
rozwiązania. Dziękuję bardzo. Te poprawki ocalą projekt w praktyce. Naprawdę, warto 
je poprzeć.

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Panie pośle, teraz dyskutujemy na temat głosowania.
Poddaję pod głosowanie poprawki pierwszą, drugą  i szóstą, zgłoszone przez Klub 

Parlamentarny Nowoczesna. Kto z państwa jest za ich przyjęciem? (12) Kto jest przeciw? 
(18) Kto się wstrzymał? (0)
Dziękuję bardzo. Poprawki nie przeszły.
Poddaję  pod  głosowanie  poprawki  trzecią  i od siódmej  do szesnastej.  Stanowisko 

rządu jest znane, negatywne. Kto z państwa jest za ich przyjęciem? (11) Kto jest prze-
ciw? (18) Kto się wstrzymał? (0)
Dziękuję bardzo. Poprawki nie uzyskały większości.
Pozostaje nam trzecie głosowanie w bloku. Poprawki czwarta i piąta. Pan mecenas? 

Legislator Jarosław Lichocki:
Dziękuję. Panie przewodniczący, część naszych uwag, jeśli chodzi o przedłożenie, doty-
czyło redakcji odnoszącej się do linii komunikacyjnej o charakterze użyteczności publicz-
nej. Przypomnę, że w projekcie skorygowaliśmy te sformułowania na „linii komunika-
cyjnych w przewozach autobusowych o charakterze użyteczności publicznej”. Prosili-
byśmy wnioskodawcę o stanowisko, czy w tym zakresie również należałoby skorygować 
poprawkę nr 5.

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Zwracam się do posła wnioskodawcy.

Poseł Mirosław Suchoń (N):
Tak, oczywiście.

Legislator Jarosław Lichocki:
To w dodatkowym sprawozdaniu taka korekta zostanie uwidoczniona.

Poseł Mirosław Suchoń (N):
Bardzo dziękuję.

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Dobrze. Poddaję pod głosowanie: Kto z państwa jest za przyjęciem poprawki czwartej 
i piątej? (11) Kto jest przeciwnego zdania? (22) Kto się wstrzymał? (0)
Dziękuję bardzo. Poprawki nie uzyskały większości.
Pozostaje nam wybór posła sprawozdawcy. Czy jest jakiś inny głos w tej materii, czy 

mógłbym być dalej posłem sprawozdawcą? Dziękuję bardzo.
Nie ma innych zgłoszeń. Już dziś nie będę zwoływał żadnego posiedzenia Komisji. 

Pan poseł Maciejewski również. Dziękuję bardzo.


